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Abstract (en)
[origin: US4563382A] Open-work textile structure of the type constituted by a warp knit fabric produced with yarns coated with a thermoplastic
material, the coating being partly melted and bonding the yarns together in those areas where they are in contact. According to said structure, the
open-work takes in the form of regular polygons of which some of the edges at least are slanted with respect to the length of said structure, the
stitches of said knitted fabric imprisoning a weft yarn which extends in substantially a straight line parallel to the edges of the formed open-work.

Abstract (fr)
Structure textile ajourée du type constitué par un tricot à mailles jetées, réalisé à partir de fils comportant une gaine de matière thermoplastique,
ladite gaine étant partiellement fondue et liant les fils entre eux dans les zones où ils sont en contact mutuel. Dans cette structure, les jours se
présentent sous la forme de polygones réguiliers dont au moins certains des côtés (B-C) sont orientés en biais par rapport à la longueur de la
structure, les mailles dudit tricot emprisonnant un fil tramé qui s'étend de manière sensiblement rectiligne parallèlement aux côtés (A-B-C) des jours
formés.
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